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SPF:s budkavel 2022 till Pargas stads tjänstemän och förtroendevalda 
 

 

1. Hälso- och åldringsvård 
Korpo pensionärer konstaterar att den lokala sjuk- och hälsovården bör utvecklas samt att det lokala  

äldreboendet bör kvarstå och utvecklas enligt tidens krav. För i synnerhet pensionärer är det svårt att 

ta sig till Pargas/Åbo för basvård. Vid övergången till Välfärdsområden bör staden aktivt verka till 

en ovan skildrad lösning.    

 

 

2. Kommunikationer 
Bosättningen i Korpoområdet är mycket splittrad på ett stort område med många bebodda öar. För 

att de äldre skall kunna bo kvar i sina hem så länge som möjligt behövs fungerande och 

ändamålsenliga kommunikationer. Staden bör kraftfullt framföra alla argument för utvecklandet av 

skärgårdsförbindelserna till de statliga myndigheterna och aktörerna. 

 

 

3. Kommunalgården 
Kommunalgården är av hävd ortens samlingsplats. Den används av skolväsendet, 

medborgarinstitutet, olika föreningar, bio- och kulturhändelser, bröllop, födelsekalas, jultorg mm. 

Dessutom används den som röstningslokal vid kommunal-, välfärdsområdes-, riksdags-, eu- och 

presidentval. Kommunalgården används som plats för olika kommunala och andra allmänna 

informationstillfällen. Kommunalgården är också den enda lokalen i Korpo där 

pensionärsföreningen (ca 130 medlemmar) kan samlas. 

I huset finns fyra bostäder, vilka alla är uthyrda. 

Vi är av den åsikten att kommunalgården är synnerligen viktig för det sociala och kulturella livet i 

Korpo och att den bör kvarstå i stadens ägo och bör underhållas på ett ändamålsenligt och hållbart 

sätt. 
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